
آرمان ملی: ایمانه خلیف و لین یو تینگ که در مسابقات 
۲۰۲۳ به دلیل ردشدن در  قهرمانی جهانی بوکس زنان 
تست های صلاحیت جنسیتی محروم شده بودند، در پاریس 

۲۰۲۴ رقابت کردند. 
   محرومیت 

گذشته، خلیف از مسابقات جهانی بوکس زنان  سال 
در دهلی نو به دلیل ردشدن در آزمون واجد شرایط بودن 
از لحاظ جنسیتی محروم شد. این اتفاق ساعاتی قبل از 
خ داد. در همان تورنمنت، لین یو تینگ از  مسابقه فینال ر
تایوان نیز به دلیل عدم تطابق با معیارهای واجد شرایط 
بین المللی  که توسط »انجمن  از لحاظ جنسیت  بودن 
بوکس« )IBA( وضع شده بود محروم شد. خلیف بعد از 
حذف ویدئویی از خود منتشر کرد و گفت: »متاسفانه دیروز 
فهمیدم که نمی توانم در فینال شرکت کنم... من هنوز به 
خودم افتخار می کنم زیرا پرچم کشورم را برافراشتم. این 
اتفاق، از نظر من یک توطئه است... اینکه گفته شود من 
گی ها و قابلیت هایی دارم و به خاطر اینها صلاحیت  ویژ
کید  مبارزه با زنان را ندارم، منطقی نیست... .« خلیف تا
که علیه  گروه هایی هستند  کرد: »این یک توطئه است. 
الجزایر توطئه کردند تا پرچم کشورمان بالا نرود و ما مدال 
که »۴ مبارزه را بدون مشکل  کرد  طلا نگیریم.« او اشاره 
انجام دادم... اما بعد از چهار مسابقه این حرف ها را به من 
می گویند، من عمیقاً از این تصمیم متاسفم... این یک 

توطئه بزرگ است.«
    المپیک

ایمانه خلیف و لین یو تینگ که در مسابقات قهرمانی 
جهانی بوکس زنان ۲۰۲۳ به دلیل ردشدن در تست های 
صلاحیت جنسیتی محروم شده بودند، در پاریس ۲۰۲۴ 
رقابت کردند پیروزی خلیف در برابر کارینی جنجال زیادی 
بوکسور  اینکه  از  پس  ایتالیایی  دختر  زیرا  برانگیخت، 
کرد بلافاصله به سمت تیم  الجزایری اولین ضربه را وارد 
بوکسور  انصراف دهد.  که  گرفت  و تصمیم  برگشت  خود 
ایتالیایی لحظاتی بعد از شدت گریه به زانو در آمد. شنیده 
شد که کارینی ۲۵ ساله به مربی اش می گوید: »این درست 
نیست، درست نیست« و بعداً به خبرنگاران گفت که هرگز 
در دوران حرفه ای اش مشتی به این شدت نخورده بود. 
بوکسور ایتالیایی در مورد اینکه چرا با وجود اطلاع از شرایط 
رقیب وارد رینگ شد گفت: »با وجود همه جنجال ها، من 
هرگز علاقه ای به کناره گیری نداشتم. وارد زمین شدم و فقط 
می خواستم برنده شوم.« با این حال این بوکسور ایتالیایی 
یک روز بعد به روزنامه ایتالیایی گاتزتا دلو اسپورت گفت: 
»همه این جنجال ها مرا ناراحت می کند. من برای حریفم هم 
گر کمیته بین المللی المپیک گفته که او می تواند  متاسفم. ا

مبارزه کند، من به این تصمیم احترام می گذارم.« 
    اعتراض 

ایمانه خلیف، بوکسور الجزایری که در بحبوحه جنجال های 
مربوط به صلاحیت جنسیتی موفق به کسب مدال طلای 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس شد، از رسانه هایی که سوابق پزشکی 
او را فاش کرده اند شکایت کرده است. گزارش هایی که این 
هفته در فرانسه منتشر شده، مدعی هستند این ورزشکار ۲۵ 

ساله دارای کروموزوم های XY )مردانه( است. این بوکسور 
در بازی های تابستانی امسال پاریس در بخش زنان مدال 
که  طلا گرفت، اما این پیروزی با جنجال زیادی همراه بود؛ چرا
انجمن بین المللی بوکس )IBA( او را سال گذشته به دلیل 
عدم تطابق با معیارهای جنسیتی از مسابقات جهانی کنار 
گذاشته بود. در اولین مبارزه خلیف در پاریس، حریف ایتالیایی 
او، آنجلا کارینی، تنها ۴۶ ثانیه پس از آغاز مسابقه اعلام کرد که 
نمی تواند ادامه دهد و گفت: »هرگز چنین ضربه ای را تجربه 
نکرده بودم.« ایمانه خلیف علاوه بر شکایت از آزار و اذیت های 
کنون اقدام قانونی  آنلاینکه در طول بازی ها با آن مواجه شد، ا
کرده  گزارش های اخیر منتشرشده در فرانسه را آغاز  علیه 
است. کمیته بین المللی المپیک نیز اعلام کرد از آزارهایی 
که خلیف پس از حضور در پاریس متحمل شده، »عمیقاً 
متأسف« است. سخنگوی کمیته بین المللی المپیک اظهار 
داشت: »متوجه شدیم که ایمانه خلیف علیه افرادی که در 
طول بازی های المپیک پاریس ۲۰۲۴ درباره وضعیت او اظهار 
نظر کرده اند، اقدام قانونی انجام داده و همچنین در حال 
آماده سازی شکایتی دیگر در پاسخ به گزارش های اخیر است. 
تا زمانی که اقدامات قانونی در جریان است، درباره این موضوع 
یا گزارش های رسانه ای مرتبط با اسناد تایید نشده که منبع 
آن ها مشخص نیست، اظهار نظر نخواهیم کرد.« این بیانیه 
کید کرد که خلیف سال ها در مسابقات بوکس زنان، از جمله  تأ
 ،IBA در بازی های المپیک توکیو و رویدادهای تحت نظارت
شرکت کرده است، و افزود: »تمام ورزشکارانی که در مسابقات 
بوکس بازی های المپیک پاریس ۲۰۲۴ شرکت کردند، با مقررات 
و با تمامی قوانین پزشکی لازم که توسط واحد بوکس پاریس 
PBU( ۲۰۲۴( تدوین شده بود، مطابقت داشتند. همانند 
مسابقات قبلی بوکس المپیک، جنسیت و سن ورزشکاران بر 

اساس اطلاعات گذرنامه آن ها تعیین شد.« 

    صحبت عمر کرملوف
پس از این اتفاقات، عمر کرملوف رئیس روسیه ای فدراسیون 
جهانی بوکس )IBA( در آخرین صحبت های خود ناراحتی خود 
از این اتفاق را عمیقا ابراز کرده و مدعی شد که توماس باخ، رئیس 
کمیته بین المللی المپیک باید به دلیل این رسوایی بزرگ و اتفاق 
بد برای بوکس در المپیک، از جامعه این رشته ورزشی رسما 
عذرخواهی کند. کرملوف این اتفاق را توهین به روح ورزش بوکس و 
بازی کردن بااعتبار این رشته در المپیک دانست. شایان ذکر است 
که از زمان تحریم بوکسورهای روسیه توسط کمیته بین المللی 
المپیک )IOC( که پس از جنگ روسیه و اوکراین رخ داد، ارتباط 
خوبی میان فدراسیون جهانی بوکس و IOC وجود ندارد. کرملوف 
در آخرین صحبت های خود گفت: توماس باخ باید به خاطر آزار 
زنان در بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس عذرخواهی کند، زیرا او 
خ  شخصاً مسئول رسوایی جنسیتی است که در بوکس زنان ر
داده است. کمیته بین المللی المپیک دو بوکسور به نام های 
ایمان خلیف از الجزایر و لین یو تینگ از چین تایپه را در حالی برای 
حضور در بوکس بانوان المپیک واجد شرایط تشخیص داد که قبلاً 
توسط انجمن بین المللی بوکس به دلیل عدم واجد شرایط بودن، 
برای رقابت های بوکس زنان محروم شده بودند. رئیس فدراسیون 
کید کرد: کمیته بین المللی المپیک )IOC( با قرار  جهانی بوکس تا
دادن یک مرد در برابر یک زن، تمام قوانین ورزشی را زیر پا گذاشته 
است. آزمایشات مجدداً تأیید کردند که ایمان خلیف واقعاً یک 
، به عنوان رئیس انجمن بین المللی بوکس که از  مرد است. امروز
برابری جنسیتی زنان و مردان حمایت می کند، از توماس باخ و 
تیمش می خواهم که به صورت شفاهی و کتبی از جامعه جهانی 
بوکس عذرخواهی کنند. او با مقصر دانستن صد درصدی توماس 
باخ رئیس کمیته بین المللی المپیک، اظهار کرد: خود توماس باخ 
مسئولیت مستقیم این امر را بر عهده دارد، زیرامن معتقدم که او 

شخصاً برای این اتفاق لابی کرده است.
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حاشیه های رسوایی در بوکس المپیک 

مولر خیال هواداران بایرن  
را راحت کرد

جمال موسیالا از سال ۲۰۲۰ در بایرن مونیخ 
کلیدی  بازیکنان  از  یکی  به  و  می کند  بازی 
و تاثیرگذار این تیم تبدیل شده است. این 
بازیکن ۲۱ساله افتخارات زیادی را با پیراهن 
بایرن مونیخ در کارنامه دارد و از مدت ها پیش 
مورد توجه تیم های بزرگ اروپاست. توماس مولر 
در صحبت هایی درباره آینده ستاره جوان بایرن 
گفت: واضح است که او در بایرن مونیخ خواهد 
ماند. او در بایرن آینده دارد و باشگاه مایل به 
فروشش نیست. جمال بازیکن سخت کوشی 
است و کیفیت بالایی دارد. او برای ما بسیار 
مهم است و یکی از ارکان اصلی بایرن در آینده 
خواهد بود. باشگاه بایرن مونیخ در تلاش است 
قرارداد این ستاره جوان را تمدید کند اما او فعلا 
حاضر به این کار نشده است. منچسترسیتی، 
اروپایی بزرگ دیگر  رئال مادرید و چند تیم 
منتظر مشخص شدن وضعیت موسیالا با بایرن 

مونیخ اند. 

ویژه

گفتوگو

کارشناس  ابراهیم قاسمپور پیشکسوت و 
فوتبال در خصوص وضعیت تیم ملی و دیدارهای 

پیش رو صحبت کرد. 
   درباره لیست تیم ملی فوتبال ایران برای 
دیدار با کره شمالی و قرقیزستان چه نظری 

دارید؟
 لیست تیم ملی را سرمربی به همراه دستیاران 
خود مشخص و اعلام می کند. این لیست بر 
کتیک و اهداف کادرفنی  اساس تفکر، سلیقه، تا
بسته می شود. این حق طبیعی سرمربی است 
گر کامل ترین  و باید به لیست او احترام گذاشت. ا
اعلام  تیم ملی  برای  هم  لیست  عالی ترین  و 
شود بدون تردید منتقدانی هستند که بر این 
باور هستند برخی نفرات جا مانده اند، اما این 
سرمربی است که لیست را با کمک دستیاران 
خود بسته و بابت نتایجی که تیم ملی می گیرد 
به رسانه ها و مردم پاسخگو خواهد بود. هر 
فردی سرمربی تیم ملی باشد ۸۵ تا ۹۰ درصد 
لیست امیر قلعه نویی را دعوت می کند، چون 
بهترین بازیکنان فعلی فوتبال ما همین نفرات 
هستند. پس لیست تیم ملی بر اساس سلیقه او 
و همکارانش است و باید به آن احترام گذاشت. 
تیم ملی در گروهی قرار دارد که خیلی سخت نبود. 
در هر گروه دیگری هم بودیم یکی از شانس های 
مسلم صعود بودیم. نفراتی در تیم ملی داریم که 
تجربیات خوبی کسب کردند، توانایی های بالایی 
دارند و صعود تیم ملی باید رقم بخورد. وقتی ۸ 
تیم از آسیا به جام جهانی می روند و نیم سهمیه 
هم وجود دارد که از طریق پلی آف می توان آن 
سهمیه را کسب کرد. پس صعود به جام جهانی 
۴۸ تیمی از قاره آسیا کار شاق و بزرگی نیست. در 
مصاف با کره شمالی و قرقیزستان می توان شاهد 
برتری تیم ملی بود و صعودی که تقریباً حتمی 
می شود. باید به فکر آن باشیم که از گروه خود در 
جام جهانی صعود کنیم که وابسته به آماده سازی 
تیم ملی و گروهی است که در آن جای می گیریم. 

   در مورد صعود به جام جهانی چه نظری 
دارید؟

صعود از گروه در جام جهانی اتفاقی شدنی 
است، چون در فوتبال هر اتفاقی ممکن است 
خ بدهد و نتایج عجیبی که در سراسر جهان  ر
در رده باشگاهی و ملی می بینیم این موضوع 
را تأیید می کند. پیش بینی در فوتبال ممکن 
نیست، چون هیچ وقت نتوانستیم از گروه مان 
صعود کنیم پس این بار هم نمی توانیم. ممکن 
است صعود کنیم ولی برای آنکه احتمال صعود 
را بالا ببریم باید برنامه داشته باشیم.  خود 
بی برنامه باشیم برابر کره شمالی و قرقیزستان 
که ضعیف ترین تیم های گروه مان هستند هم 
نمی توانیم نتیجه بگیریم. در جام جهانی ۲۰۲۶، 
چون تعداد تیم ها ۴۸ می شود کار کمی راحت تر 
خواهد بود ولی باید ببینیم در چه گروهی قرار 
می گیریم و خودمان چه گام هایی برای صعود 

کردن برمی داریم. 

قاسمپور:
صعود از گروه در 

جام جهانی اتفاقی 
شدنی است

آمارهای بی نظیر ستاره جوان  
NBA سن آنتونیو در تاریخ

آمار  اسپرز  سن آنتونیو  بازیکن  ایسنا: 
خارق العاده ای را به نام خودش ثبت کرد. ویکتور 
بازیکن تیم بسکتبال سن آنتونیو  ومبانیاما، 
 NBA اسپرز، به نخستین بازیکن ۲۰ ساله در تاریخ
تبدیل شد که چند بازی را با آمار مثبت هفت 
ک به پایان می رساند. ستاره ۲۲۴ سانتیمتری  بلا
اسپرز در ۱۰ بازی آخرش آمار ۲۰ امتیاز، ۱۵ ریباند، 
ک و پنج پرتاب سه امتیازی موفق را  هفت بلا
به ثبت رسانده است که در تاریخ این رقابت ها 
بی سابقه است. از نکات قابل توجه پدیده 
فرانسوی می توان به عملکرد فوق العاده اش در 
پرتاب های سه امتیازی اشاره کرد. او در چند 
بازی اخیر برای اسپرز حتی شش یا هفت پرتاب 
موفق سه امتیازی را هم به ثبت رسانده که در 
نوع خود بی نظیر است. وبانیاما که تنها ۲۰ سال 
دارد، به جوان ترین بازیکن تاریخ این رقابت ها 
تبدیل شد که همواره در همه بازی های خود در 
ک را به ثبت رسانده است.  NBA حداقل یک بلا
از او به عنوان مرد عنکبوتی NBA نیز یاد می شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: پیشکسوت استقلال نسبت به صحبت های فرشید 
کنش  سمیعی در مورد درخواست سهم از سوی پیشکسوتان وا
نشان داد و گفت: سمیعی باید جرات داشته باشد و اعلام کند 
چه کسی از او سهم خواسته است. حسن روشن پیشکسوت 
تیم فوتبال استقلال تهران در گفت وگو با ایسنا، در خصوص 
صحبت های فرشید سمیعی مدیرعامل باشگاه استقلال مبنی 
بر اینکه پیشکسوتان به دنبال سهم خواهی هستند، اظهار کرد: 
مدیرعامل استقلال باید جرأت کند و اسم ببرد که چه کسی از او 
سهم خواسته است. او باید اعلام کند که این حرف را چه کسی 
زده تا ما یقه او را بگیریم. او افزود: کسی از پیشکسوتان به باشگاه 
نمی رود که به دنبال سهم باشد. امشب یا فردا مطمئن باشید 
فرشید سمیعی از باشگاه استقلال می رود. علی عسگری با توجه 
به عملکرد مدیریت زیر سوال رفته و به همین دلیل خودش وارد 
گود شده تا نفرات جدیدی را بگذارد. این کار به نفع علی عسگری 
است. این پیشکسوت استقلال در مورد احتمال تغییرات در 
هیات مدیره باشگاه استقلال و مطرح شدن نام عزت ا... ضرغامی 
و ناصر شهسواری به عنوان اعضای جدید هیات مدیره استقلال 
گفت: حضور آنها در استقلال خوب است. باید بدانیم ضرغامی 
در کدام قسمت مدیریتی باشگاه قرار است حضور داشته باشد 
چون سمت مدیرعاملی برای او کوچک است، در نتیجه ممکن 
است به عنوان رئیس هیات مدیره انتخاب شود. روشن با مثبت 
دانستن تغییر مدیریتی در استقلال ادامه داد: حضور این دو نفر 
عالی است. حداقل نکته مثبت این است که هم ناصر شهسواری و 
هم عزت ا... ضرغامی دلسوز و هر دو مدیر هستند، اما بعید می دانم 
آقای ضرغامی از وزیری در وزارت میراث فرهنگی به هیات مدیره 
استقلال بیاید؛ البته حضور در باشگاه استقلال هم افتخار دارد. 
من شخصا آرزو دارم که عزت ا... ضرغامی عضو هیات مدیره باشگاه 

استقلال شود. 

بیــنالمــلل
   منچسترسیتی شنبه شب در یکی از حساس ترین بازی های 
هفته یازدهم رقابت های لیگ برتر انگلیس به مصاف برایتون رفت. 
این بازی که به میزبانی برایتون برگزار شد در نهایت با پیروزی دو بر 
یک این تیم به پایان رسید تا چهارمین شکست پیاپی سیتی در 
کنون چهار  رقابت های مختلف رقم بخورد. سیتی از سال ۲۰۰۶ تا
بازی متوالی را نباخته بود و حالا با این شرایط روبه رو شده است. 
خود پپ گواردیولا نیز که از سال ۲۰۰۷ مربیگری  را شروع کرده، 
هیچگاه در چهار بازی متوالی شکست نخورده است. بعد از این 
شکست از پپ گواردیولا پرسیده شد آیا این باخت پایان دوران 
. او پاسخ داد: این  موفقش در سیتی محسوب می شود یا خیر
چیزی است که همه می خواهند. درست است؟ طبیعی است. ما 
قهرمانی های زیادی کسب کردیم. الان من فقط دوست دارم تمام 
بازیکنان تیمم را داشته باشم و آن زمان رقابت کنم. وقتی بد بازی 
می کنیم، اولین نفری هستم که از تیمم انتقاد خواهم کرد، اما الان 
کر  چنین احساسی ندارم. کاپیتان کایل وا
نیز بعد از این بازی به اسکای اسپورت 
بستگی  ما  به  چیز  همه  گفت: 
دارد که برای این باشگاه بزرگ 
بجنگیم. سخت است و من 
می توانم به شما اطمینان 
بدهم که همه می خواهند 
روند شکست ها به پایان 
برسد. رودری، برنده توپ 
طلا ۲۰۲۴، به دلیل پارگی 
رباط صلیبی تا پایان فصل غایب است. 
گواردیولا همچنین روبن دیاز، جان استونز، 
که را در دیدار با  کانجی و ناتان آ مانوئل آ
برایتون در ترکیب نداشت و کوین دی بروینه 
هم در بازگشت از مصدومیت از شرایط خوبی 

برخوردار نبود. 

فریبا: استقلال با هنر موسیمانه برد

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

کرد،  کید  تأ استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
با هنر  تیم در دیدار مقابل مس رفسنجان  این 
سرمربی اش به پیروزی رسیده است. بهتاش 
فریبا در گفت وگو با تسنیم، درباره برتری یک 
مس  مقابل  استقلال  فوتبال  تیم  صفر  بر 
رفسنجان در دیداری معوقه از هفته چهارم 
استقلال  داشت:  اظهار  فوتبال،  برتر  لیگ 
بازی را با ترفند و هنر مربیگری موسیمانه 
برد. تیم ما مصدومان زیادی داشت که 
گفته  طبق  ماشاریپوف  جلال الدین 
سرمربی استقلال صبح بازی بیمار شد 
کوتا هم در نیمه نخست آسیب  و کا
دید و به بیرون رفت. بازیکن جوانی 
خیلی  هاشمی نسب  مجتبی  مثل 
بازی دوندگی  کرد در جریان  تلاش 
داشته باشد، اما وقتی می خواهید از 
بازیکنی جوان در ترکیب تیمی مثل 
استقلال استفاده کنید باید حداقل ۱۰ 
جلسه تمرین با بزرگسالان را پشت سر 

گذاشته باشد. »ابوالفضل زمانی در ترکیب استقلال 
درخشان ظاهر شد.« وی با یادآوری این موضوع 
افزود: به دلیل تعداد زیاد مصدومان استقلال، 
محمدحسین اسلامی در سه پست بازی کرد. در 
هر صورت کسب سه امتیاز مهم بود تا تیم از چاله 
گردش توپ خوبی  بیاید. تیم حریف هم  بیرون 
داشت، ولی خطر آنچنانی روی دروازه استقلال ایجاد 
گر استقلال یک بر صفر برنده  نکرد. اینطور نبود که ا
شده است، حریفش چند موقعیت از دست داده 
و توپی به تیر دروازه ای زده باشد. فریبا در ادامه 
کنش به اظهارات  گفت وگوی خود با تسنیم در وا
اخیر فرشید سمیعی مدیرعامل استقلال که مدعی 
شده است برخی از پیشکسوتان سهم خواه هستند، 
گفت: متأسفم از زبان مدیرعامل باشگاه چنین 
پیشکسوتان  از  برخی  می آید.  در  صحبت هایی 
نشان  کنش  وا استقلال  مدیرعامل  اظهارات  به 
دادند. بیش از ۳۰ پیشکسوت با من تماس گرفتند 
کسی خودش  گفتم هر  که  کنیم  کار  گفتند چه  و 
گر  می داند چطور جواب بدهد. وی ادامه داد: ا

پیشکسوتی سهمی خواسته، حقش است چون 
اما الان  گذاشته است،  را برای این تیم  عمرش 
آدم هایی آمده اند که در حد مدیریت پول می گیرند. 
سمیعی کجای استقلال بوده که مدیرعامل شده 
است؟ او همه سفرها را با استقلال می رود و حقوق 
برای  که  بچه هایی  ولی  می گیرد،  نیز  آنچنانی 
این تیم زحمت کشیده اند در حد متعارف حقی 
خواسته اند. ما نزدیک به ۲۰۰ پیشکسوت داریم و 
همه از اظهارات سمیعی ناراحت هستند. ما شاید 
بدانیم صحبت های سمیعی مربوط به چه کسانی 
است، ولی باید اسامی را بگوید که همه پیشکسوتان 
مورد خطاب قرار نگیرند. پیشکسوت تیم فوتبال 
آقای  کرد:  تصریح  سمیعی  از  انتقاد  با  استقلال 
سمیعی! کجای استقلال بودی که به پیشکسوت 
توهین می کنی؟ برای پیشکسوتان داخل باشگاه 
متأسفم که چطور این صحبت ها به آنها برنمی خورد! 
خوب است استقلال در جایگاه چهاردهم بود این 
گر تیم بالای جدول قرار داشت چه  حرف ها را زدید، ا

هجمه ای به پیشکسوتان وارد می کردید؟!

وزیر ورزش و جوانان گفت: آمده ام که قانون 
کم کنم و  را در وزارت ورزش و فدراسیون ها حا
پس از اینکه سیستم را با انضباط پیش بردیم 
قطعا در حوزه همگانی و حوزه قهرمانی موفق 

خواهیم بود. 
دوپینگ 

احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در 
حاشیه مجمع عمومی سالیانه فدراسیون 
شمشیربازی در خصوص مقابله با دوپینگ 
اظهار داشت: متاسفانه شورای عالی دوپینگ 
بیش از ۱۰ سال است که تشکیل نشده است و 
من به زودی این شورا را تشکیل خواهم داد. 
اعتقاد دارم ورزش ما باید بر اساس منشور 
کی باشد. وی افزود: آن چیزی  المپیک ورزش پا
که برای ما اهمیت دارد این است که ورزش 
ما باید عاری از مواد نیروزای غیرمجاز شود و 
حتما در این خصوص اقدامات لازم را انجام 
خواهم داد. البته در خصوص دوپینگ موضوع 
دیگری هم وجود دارد. با توجه به اقبال جوانان 
کشور به ورزش و به خصوص پرورش اندام 

ما نگران هستیم که مکمل هایی که در بازار 
وجود دارند غیراستاندارد باشند و در این 
خصوص با همکاری معاونت غذا و داروی وزارت 
بهداشت و درمان اقداماتی انجام خواهیم داد 
تا جوان هایمان آسیب نبینند. وزیر ورزش 
که من در  کرد: اطلاعاتی  و جوانان تصریح 
این خصوص دارم اطلاعات خوبی نیست. ما 
داروهای تقلبی خیلی زیادی داریم. ما باید 
توجه ویژه ای به اطلاع رسانی به خانواده ها 
درباره مکمل ها داشته باشیم. بر همین اساس 
در بخش ورزش قهرمانی ما تست های دوپینگ 
را به ویژه در رشته هایی که برای ما مهم است. 
حتی در رشته های سالنی و فوتبال هم این 
کار انجام می شود. تلاشمان را می کنیم تا مردم 
بدانند ما از جوان هایشان مراقبت می کنیم و 
ک افتخارآفرینی کنند.  آنها بتوانند در شرایط پا

 انتخابات فدراسیون ها
دنیامالی درباره کاندیداتوری کارمندان 
انتخابات  در  ورزش  وزارت  مدیران  و 
فدراسیون ها عنوان کرد: حضور کارمندان 

وزارت ورزش در انتخابات فدراسیون ها هیچ 
منع قانونی ندارد. صحبتی که من داشتم 
این بود که کسانی که مسئولیت دارند اعم از 
مدیرکل، معاون وزیر و... باید از سمت هایشان 
استعفا کنند و پس از آن کاندیدای ریاست 
فدراسیون ها شوند تا از رانتی  استفاده نشود. 
در این خصوص ما پیگیری هایی هم داشتیم. 
وی ادامه داد: وقتی رئیس فدراسیونی که دوره 
۴ ساله اش به پایان می رسد باید کنار برود و 
ما سرپرست می گذاریم. حضور سرپرست در 
فدراسیون باید کوتاه مدت باشد و از روزی که 
ثبت نام ها آغاز می شود تاریخ روز انتخابات 
ناپذیر  تغییر  این  و  می شود  مشخص  هم 
است. من آمده ام که قانون را در وزارت ورزش و 
کم کنم و پس از اینکه سیستم  فدراسیون ها حا
حوزه  در  قطعا  بردیم  پیش  انضباط  به  را 

همگانی و حوزه قهرمانی موفق خواهیم بود. 
منابع مالی 

وزیر ورزش و جوانان در مورد منابع مالی 
فدراسیون ها از بند ب تبصره ۱۳ عنوان کرد: ما 

این موضوع را پیگیری کردیم و بر همین اساس 
ما در مجلس مصوب کردیم تا سال مالی به 
شهریور ماه منتهی شود. این موضوع در بخش 
تملک دارایی و کمک است. در بحث بودجه 
تاریخ آن تا پایان فروردین است. دنیامالی 
کن ورزشی  درباره وضعیت شرکت توسعه اما
خاطرنشان کرد: من تمام امکانات ورزش را 

با اولویت قرار دادن فدراسیون های ورزشی 
که کار قهرمانی می کنند در نظر گرفته ام. 

کن ورزشی را هم  البته باید نگهداری اما
در نظر بگیریم. قطعا شرکت توسعه در 

خدمت ورزش کشور خواهد بود. وقتی 
کن ورزشی را در قالب مزایده  ما اما
گذار می کنیم  به بخش خصوصی وا

بخش خصوصی هم هزینه های کلانی 
بابت اجاره از مردم دریافت می کند و 

این فشار روی مردم است. بنابراین ما 
نباید ورزش را برای مردم گران کنیم؛ 
که گران شدن ورزش یعنی به  چرا

خطر افتادن سلامت مردم. 

افت کیفیت لیگ برتر 

به نظرم بازی پرسپولیس و گل گهر سیرجان از نظر کیفی بازی 
بدی نبود. تیم فوتبال پرسپولیس توانست در نیمه دوم به گل 
برسد، البته بعد از به ثمر رساندن گل محتاط تر عمل کرد و مهم تر 
ج از خانه شد. متأسفانه  از همه موفق به کسب ۳ امتیاز خار
پرسپولیس همچنان آن شادابی همیشگی را ندارد. ۳ امتیاز 
پرسپولیس از این بازی، شرایط تیم را در جدول رده بندی لیگ 
برتر بسیار بهتر کرد. البته محتاطانه بازی کردن پرسپولیس باعث 
افزایش فشار حملات گل گهر در دقایق پایانی شده بود که البته 
نتوانستند از موقعیت ها استفاده و خطر جدی بر روی دروازه 
ایجاد کنند. خط دفاعی پرسپولیس با وجود عقب نشینی تیم و 
گردان  بازی محتاطانه همه بازیکنان، بسیار خوب عمل کرد و شا
کامی به یک پیروزیِ قابل  گاریدو موفق شدند بعد از آن ۲ بازی نا
قبول برسند. ۳ امتیاز بازی حاصل دوندگی خط میانی و عملکرد 
خوب مدافعان بود. در مورد خط خوردن ژوآئو، رفیعی و سلمانی از 
لیست پرسپولیس، ما در تمرینات باشگاه و در جریان جزئیات تیم 
نیستیم که در این موارد نظر بدهیم و مربی در امورات فنی با توجه 
گردانش دارد، تام الاختیار است. احتمالاً دلیلی  به ارزیابی که از شا
داشته که بازیکن را خط می زند. کدورتی وجود ندارد و این تصمیم 
فنی سرمربی است و از آن طرف مسئولیت نتایج نیز با سرمربی 
کیفیت گران قیمت هستند، معلوم است که  است. بازیکنان با
پرسپولیس یا حتی استقلال با بازیکن ۴۰۰- ۵۰۰ هزار دلاری یا حتی 
یک میلیون دلاری، کار به جایی پیش نمی برد و از آن طرف الهلال 
و النصر عربستان مهاجمان چند ده میلیون دلاری جذب می کنند 
و در آسیا می تازند. لیگ برتر فوتبال ایران به نسبت دیگر کشورهای 
مدعی آسیا و در مقایسه با سال های گذشته سطحش پایین تر 
رفته و افت کرده است و قابل مقایسه با لیگ نخبگان آسیا نیست. 
با این مهاجمان و به به چه چه برای خرید های ارزان و بی کیفیت 
نمی توان در آسیا نتیجه گرفت. می گویند ژوآئو بی کیفیت است، 
خب مشخص است، چون ارزان است! پول خوب مهاجم خوب 
می آورد و با این مبالغ بهتر از اینها نمی توان جذب کرد که البته 
هیچ فایده ای برای بازی های داخلی و آسیایی ندارند و به راحتی 

هم بعد از چند بازی محو خواهند شد. 

حمیددرخشان
کارشناسفوتبال

کم کنم  دنیامالی: آمده ام که قانون را در ورزش حا


